
Informacja o przebiegu posiedzenia Rady Sportu Miasta Gliwice 
w dniu 13.06.2022 r. 

 
Na posiedzeniu Rady Sportu Miasta Gliwice w dniu 13.06.2022 r. obecnych było 11 jej 

członków. Spotkanie zorganizowane zostało na stadionie miejskim im. Piotra Wieczorka przy  
ul. Okrzei 20. 

Głównym tematem posiedzenia było zapoznanie się ze sposobem działania akademii 
piłkarskiej GKS Piast SA, której przedstawiciele zaprezentowali członkom Rady strukturę  
i schemat działania tej jednostki oraz infrastrukturę sportową, z której korzysta akademia. Osoby 
zarządzające akademią piłkarską przedstawiły również zidentyfikowane problemy, które są 
zagrożeniem dla działalności akademii (jako największy identyfikują brak nowoczesnych boisk 
treningowych). Przedstawiciele GKS Piast SA przedstawili również sposób współpracy z klubami 
partnerskimi. 

Podczas posiedzenia członkowie Rady Sportu dyskutowali również nad aktualnie 
funkcjonującymi w gliwickich szkołach programami z zakresu sportu oraz propozycjami ich 
rozwinięcia. Członkowie Rady ustalili, że temat ten powinien być również przedmiotem kolejnych 
posiedzeń. 

W trakcie spotkania zaproponowano również, aby w Gliwicach zorganizować wydarzenie, 
podczas którego gliwickie kluby będą mogły zaprezentować swoją działalność, np. podczas meczu 
piłkarskiej ekstraklasy. 


